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PROTOKÓŁ  Nr XL/2018 

 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 29 maja  2018 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy Wodzisław 

  

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 900  do godziny 1020. Obrady 

prowadziła pani Stanisława Nowak Przewodnicząca Rady Gminy Wodzisław.  Na stan                   

15 radnych   w sesji  uczestniczyło 12 radnych – nieobecny radny Wiesław Kowalski, 

Sławomir Gala i Robert Dziób (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy 

Wodzisław, pani Renata Koziara Sekretarz Gminy, pani Zdzisława Kowalska Skarbnik 

Gminy, pani Ewa Kubas- Samociuk Przewodnicząca Rady Powiatu Jędrzejowskiego, radni 

Powiatu Jędrzejowskiego  pan Zygmunt Ozga i pan Mariusz Zieliński, kierownicy jednostek 

organizacyjnych gminy oraz inni zainteresowani obradami ( listy obecności – załączniki Nr 

2,3,4, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Informacja dotycząca realizacji wniosków i udziału gminy w Regionalnym Programie 

Operacyjnym dla Województwa Świętokrzyskiego oraz Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich.  

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2018-2024, 

b) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2018r., 

c) uchwalenia projektu „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Wodzisław” 

9.  Przyjęcie „Oceny zasobów pomocy społecznej”.  

10. Przyjęcie informacji dotyczącej działalności kulturalno- oświatowej, kultury fizycznej             

i sportu w gminie ( świetlice, zespoły ludowe,  Młodzieżowa Orkiestra Strażacka, sport 

szkolny, Klub Sportowy „Partyzant”, Gminny Ośrodek Sportu i Rekreacji w Wodzisławiu). 

     11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
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     12. Sprawy różne. 

     13. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Czterdziestą  sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła 

Przewodnicząca  Rady Gminy Wodzisław  pani Stanisława Nowak wypowiadając formułę 

„Wysoka Rado! Otwieram czterdziestą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad powołano radnego Marka Siwca,  jednogłośnie – 12 za,                  

w głosowaniu jawnym.  

Pkt.3.Przyjęcie porządku obrad. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 12 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad. 

Pkt.4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca   rady gminy  poinformowała zebranych, że do chwili rozpoczęcia 

dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu Nr XXXIX/2018                

z   sesji  Rady Gminy Wodzisław  z dnia 26 kwietnia  2018 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 12 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr XXXIX/2018 z obrad   

sesji rady  z dnia 26 kwietnia  2018  roku. 

 

Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Pani wójt poinformowała, że w minionym  okresie  od  dnia  poprzedniej  sesji                          

w  zakresie  spraw  bieżących  wydała ogółem 9  zarządzeń, które  dotyczyły następujących 

spraw: 



3 
 

 

Zarządzeniem z dnia 30 kwietnia br. dokonała zmian budżetu                                                       

i w  budżecie Gminy na  2018 rok. Zmian tych  dokonała  w oparciu o decyzję Wojewody 

Świętokrzyskiego w poszczególnych działach:  – Rolnictwo i łowiectwo                                       

z przeznaczeniem na  zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego- 

Oświata i wychowanie z przeznaczeniem na realizację zadań w zakresie wychowania 

przedszkolnego    oraz wnioski  kierowników jednostek oraz pracowników Urzędu w działach:  

Rolnictwo i łowiectwo,  Oświata i wychowanie,  Edukacyjna opieka wychowawcza i    900- 

Gospodarka komunalna, 

- Zarządzeniem  z dnia  8 maja  br.  powołała komisję przetargową w nowym składzie, której  

zadaniem będzie  przeprowadzanie oceny spełniania przez wykonawców warunków udziału 

w postępowaniu o udzielenie  zamówienia publicznego przeprowadzonego przez Gminę 

Wodzisław oraz badania i oceny złożonych ofert, 

- Zarządzeniem z dnia  8 maja  br.  zatwierdziła konkurs na stanowisko Dyrektora 

Samorządowej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Brześciu przeprowadzony w dniu 23 

kwietnia 2018 roku 

- Zarządzeniem z dnia  8 maja  br.  zatwierdziła konkurs na stanowisko Dyrektora 

Samorządowej Szkoły Podstawowej im. Adama Mickiewicza w Lubczy przeprowadzony                 

w dniu 23 kwietnia 2018 roku, 

- Zarządzeniem z dnia  8 maja  br.  w  wyniku przeprowadzonego konkursu powierzyła Pani  

Annie Haczyk  stanowisko Dyrektora Samorządowej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II 

w Brześciu  od  dnia 1 września 2018 roku do dnia    31 sierpnia 2023 roku, 

- Zarządzeniem z dnia  8 maja  br.  w  wyniku przeprowadzonego konkursu powierzyła Pani  

Urszuli Peruń  stanowisko Dyrektora Samorządowej Szkoły Podstawowej im. Adama 

Mickiewicza w Lubczy od  dnia 1 września 2018 roku do dnia 31 sierpnia 2023 roku, 

- Zarządzeniem  z dnia  11 maja  br.  wyraziła zgodę na  rozłożenie na  raty należności              

o charakterze cywilnoprawnym z tytułu poboru wody, 

- Zarządzeniem  z dnia  11 maja  br.  dokonała zmian budżetu                                                     

i w  budżecie Gminy na  2018 rok. Zmian tych  dokonała  w oparciu  oraz wnioski  

kierowników jednostek oraz pracowników Urzędu w działach:  Administracja publiczna               

i  Ochrona  zdrowia, 

- Zarządzeniem  z dnia  11 maja  br.  na wniosek Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej  

udzieliła upoważnienia pracownikowi Ośrodka Pani Helenie Kwapisz do  wykonywania 

czynności przypisanych Kierownikowi OPS w czasie jego nieobecności.  

 

W ramach kontaktów z interesantami w  sprawie ich  wniosków   i potrzeb  pani wójt  ogółem 

przyjęła w  wyznaczonych  dniach  około  25 osób.   
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Pani wójt poinformowała, że przy udziale Sekretarza Gminy , Skarbnika Gminy  oraz 

pracowników merytorycznych  Urzędu przygotowane  zostały   projekty  uchwał  oraz  

sprawozdania będące przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. 

 
Następnie pai wójt odniosła się do tematu przetargów jakie odbywały się w ostatnim czasie 

tj.: 

- w dniu 30 kwietnia br. komisja przetargowa dokonała otwarcia ofert w przetargu na 

pełnienie nadzoru inwestorskiego branży sanitarnej i elektrycznej przy realizacji inwestycji 

pn. „Budowa przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Wodzisław”. Przetarg 

wygrała firma BARBUD.  Na dzień 5 czerwca br.  z oferentem planowane jest podpisanie 

umowy, 

- na dzień 11 czerwca br. ogłoszony  został przetarg niegraniczony na  zadanie                               

pn:  Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej na terenie gminy Wodzisław. 

- w dniu dzisiejszym  ogłoszony  został przetarg nieograniczony  na  Dowóz i odwóz uczniów 

Szkół Podstawowych na terenie Gminy Wodzisław w roku szkolnym 2018/2019, 

 

W dalszej części pani wójt odniosła się do swej bieżącej działalności tj.:  

- w  dniu  3  maja  br. uczestniczyła w  uroczystych  obchodach uchwalenia  Konstytucji                    

3  Maja, które odbyły się w  Wodzisławiu. Uroczystości  rozpoczęły się  uroczystą mszą św. 

za Ojczyznę w  kościele Św. Marcina  w  Wodzisławiu. Po  mszy odbył  się przemarsz  

zgromadzonych  pocztów  sztandarowych  oraz  wszystkich  uczestników  uroczystości                   

w  asyście  Młodzieżowej Orkiestry Strażackiej  pod  miejsca pamięci  narodowej . Następnie  

przedstawiciele  dzieci  i  młodzieży, Samorządu   Gminy oraz  zakładów  pracy złożyli 

wiązanki kwiatów w miejscach upamiętniających walczących o wolność Polski. 

Podsumowaniem i uświetnieniem  tych  uroczystości  był piękny patriotyczny  program  

artystyczny, który został przygotowany  przy udziale dzieci  ze Szkoły Podstawowej                  

w Wodzisławiu i Przedszkola Samorządowego w Wodzisławiu   pod okiem opiekunów tej 

placówki. Dziękuje wszystkich, którzy  włączyli się w przygotowanie tych uroczystości oraz  

tym, którzy w niej  uczestniczyli w poczuciu spełnienia patriotycznego obowiązku wobec 

Ojczyzny, 

- w  dniu 10 maja br. wspólnie z Przewodniczącą Rady Gminy  Panią Stanisławą Nowak                      

i Panią  Małgorzatą Hola Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury i Sportu  uczestniczyła              

w uroczystym podsumowaniu konkursu plastycznego dla przedszkolaków pn. „Orzeł Biały 

pełen chwały”, który nawiązywał do 100 Jubileuszu odzyskania przez Polskę  niepodległości 

połączonym z obchodami Dnia Bibliotekarza  i Bibliotek,    
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- w  dniu 22  maja br.  uczestniczyła w spotkaniu zorganizowanym  przez Zespół Szkół                  

w Wodzisławiu w  ramach Świętokrzyskich Dni Profilaktyki tj.  XIII Gminnej Konferencji 

„Rodzice, uczniowie, nauczyciele- partnerzy w tworzeniu bezpiecznej i przyjaznej szkoły".          

W konferencji uczestniczyli rodzice, nauczyciele oraz instytucje współpracujące  ze szkołą tj. 

Policja, Państwa Straż  Pożarna, Urząd Gminy, Ośrodek Pomocy Społecznej.                               

W profesjonalny sposób przez  prelegentów  przedstawione zostały problemy  z  zakresu  

cyberprzemocy, wypalania  zawodowego  oraz  bezpieczeństwa, z którymi wszyscy  

zarówno  młodzież jak i dorośli  borykają się na co dzień, a które stanowią dla nas 

wszystkich realne niebezpieczeństwo, 

- w  dniu 23  maja  br. wzięła udział w spotkaniu historyczno – integracyjnym  poświęconym 

upamiętnieniu miejsca tj. cmentarza cholerycznego w lesie zwanym  Nowik                                

w  Wodzisławiu. Głównym organizatorem tego zdarzenia było Towarzystwo Przyjaciół 

Wodzisławia. Cmentarz „choleryczny” być może  dziwnie brzmiąca nazwa jest 

wspomnieniem wielkiej epidemii cholery, która przeszła przez Wodzisław w 1894 r. i w latach 

następnych. Było to niecodzienne wydarzenie i wspólnie  z  licznie zgromadzonymi 

mieszkańcami gminy Wodzisław i gośćmi, którzy przyjęli zaproszenie  była okazja poznać 

dzieje naszych przodków. W trakcie uroczystości miało miejsce  poświęcenie krzyża                           

i tablicy upamiętniającej na Cmentarzu Cholerycznym przez księdza proboszcza Lucjana 

Słotę, 

- w  dniu  24 maja br.  w  sali posiedzeń Urzędu Gminy odbyła się konferencja mająca na  

celu propagowanie profilaktyki w kierunku raka piersi i innych chorób onkologicznych. 

Organizatorem konferencji było Świętokrzyskie Centrum Onkologii w Kielcach, Również                 

w tym samym dniu  wspólnie z Panią Skarbnik podpisała  umowę  na zadanie                          

pn. „ Tworzenie ścieżki edukacyjno-przyrodniczej w miejscowości Przyłęczku ”, które  będzie 

realizowane  ze środków Świętokrzyskiej Rybackiej LGD. Podpisanie umów odbyło się                                                   

w budynku Starostwa Powiatowego w Jędrzejowie.  Natomiast w godzinach popołudniowych 

uczestniczyła  w międzyszkolnym Konkursie Poezji Patriotycznej, który odbył się w SSP                     

w Brześciu i którego myślą przewodnią było uczczenie 100 – lecia odzyskania przez Polskę 

Niepodległości., 

- w  dniu 27  maja  br. wspólnie z Przewodniczącą Rady Gminy  reprezentowała Samorząd  

Gminny na Święcie  Powiatu Jędrzejowskiego, które  odbyło się  na placu Zespołu Szkół 

Rolniczych  w  Krzelowie.  

Pani wójt przedstawiła decyzję Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie                      

w Krakowie zatwierdzającą taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
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odprowadzania ścieków na terenie gminy Wodzisław ( decyzja stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu). Pani wójt dodała, że nowe taryfy wejdą w życie z dniem 10 czerwca b.r. 

Następnie pani wójt poinformowała, że osoby zainteresowane tj. sołtysi czy radni mogą 

zapoznać się z informacją na temat procesu szacowania szkód w świetle znowelizowanej 

ustawy Prawo łowieckie. Materiały na ten temat są dostępne na sali posiedzeń ( informacja 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu). Pani wójt dodał, że wszelkich informacji w tej sprawie 

udzieli pani Małgorzata Sito, która uczestniczyła w szkoleniach na ten temat.  

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w  sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 12 za,  w głosowaniu  jawnym. 

Przewodnicząca  rady gminy stwierdziła przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 

Pkt. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Stanisław Skalmierski poruszył temat przetargu na dowóz dzieci. Radny pytał, 

czy ktoś sprawdza jakim taborem dysponuje oferent. Zauważył, że samochody do przewozu 

są zużyte i stare, a każdy przewoźnik  chce wykonać usługę najniższym kosztem. 

Poinformował, że jego dzieci przez dwa tygodnie jeździły autobusem, który miał przednie 

drzwi przywiązane sznurkiem. Radny stwierdził, że autobus już dawno powinien być oddany 

na złom.  

Pani wójt poinformowała, że tabor dowożący dzieci jest sprawdzany. Po zmianie 

ustawy o zamówieniach publicznych oferenci przystępujący do przetargu składają 

oświadczenia. Wnioskowano do policji o sprawdzanie stanu pojazdów ale może dojść do 

tego, że np. będzie podmieniony autokar i nikt nie jest w stanie sprawdzić codziennie 

wszystkich odcinków. Gdy są jednak sygnały od rodziców to jest natychmiastowa 

interwencja. Pani wójt podkreśliła, że nie może dochodzić do takich sytuacji. 

Radny Stanisław Skalmierski stwierdził, że powinno się to sprawdzać przed przetargiem. 

Pani wójt wyjaśniła, że nie ma takich możliwości. W specyfikacji określa się 

wymagania np. jakie mają być samochody i jakie muszą spełniać normy dot. ochrony 

środowiska gdyż jest to określone w przepisach. Nie ma jednak możliwości sprawdzenia 

tego przed ogłoszeniem przetargu. Dziś będzie interwencja w zgłoszonej sprawie. Zwróci 

również uwagę inspektorowi d.s. zamówień publicznych.    
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Pkt.7. Informacja dotycząca realizacji wniosków i udziału gminy w Regionalnym 

Programie Operacyjnym dla Województwa Świętokrzyskiego oraz Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich.  

Informację przedstawiła pani wójt ( informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu).  

Pani wójt odnosząc się do informacji dot. projektu „Modernizacja oświetlenia 

ulicznego w gminie Wodzisław” dodała, że na w/w zdanie przeznaczono na tyle środków, że 

nasz wniosek będzie przyjęty i realizowany. Podobnie jest w przypadku projektu 

„Odnawialne źródła energii na terenie gminy Pierzchnica i Wodzisław” gdzie środki na w/w 

zadanie zostały przesunięte w ramach działania. 

Pytań ani uwag nie było.  

Pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że projekty uchwał były omawiane na 

wspólnym posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu  i otrzymały pozytywną opinię ( opinia stanowi załącznik nr 7 do protokołu).  

a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław 

na lata 2018-2024, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie - 11 za,  1 wstrzymujący się, 

przeciw brak, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XL/276/2018                       

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2018-

2024r. 

b) projekt uchwały w sprawie w budżecie Gminy Wodzisław na 2018 rok, przedstawiła 

skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 9 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
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W głosowaniu brało udział  12radnych. 

. Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie - 11 za,  1 wstrzymujący się, 

przeciw brak, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XL/277/2018                         

w sprawie zmian budżetu i  w budżecie Gminy Wodzisław na 2018 rok. 

c) projekt uchwały w sprawie uchwalenia projektu „Regulaminu dostarczania wody                             

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Wodzisław” przedstawiła pani Anna Laprus 

kierownik Referatu Gospodarki komunalnej Urzędu Gminy w Wodzisławiu ( projekt stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział  12 radnych. 

. Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie - 12 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XL/278/2018   w sprawie 

uchwalenia projektu „Regulaminu dostarczania wody  i odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Wodzisław.                 

Pkt. 9.  Przyjęcie „Oceny zasobów pomocy społecznej”. 

Ocenę zasobów pomocy społecznej przedstawiła pani Justyna Żelichowska kierownik 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Wodzisławiu ( ocena stanowi załącznik nr 11 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia oceny. 

W głosowaniu brało udział  12 radnych. 

Za przyjęciem Oceny … radni opowiedzieli się jednogłośnie - 12 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy ogłosiła, że Ocena zasobów pomocy społecznej została 

przyjęta.  

Pkt.10. Przyjęcie informacji  dotyczącej działalności kulturalno – oświatowej, kultury 

fizycznej i sportu w gminie  (  świetlice, zespoły ludowe, sport szkolny, Klub Sportowy, 

GOSiR ).  Partyzant”, Gminny Ośrodek Sportu i Rekreacji w Wodzisławiu). 

 

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że przedmiotowe informacje były 

omawiane na posiedzeniu komisji oświaty. 
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Informację na temat działalności świetlic, Młodzieżowej Orkiestry Strażackiej                        

w Wodzisławiu, KGW Mozgawianie,  Towarzystwa Przyjaciół Wodzisławia przedstawił 

inspektor urzędu gminy ds. kultury Pan Andrzej Szydłowski  ( informacje stanowią załączniki 

Nr 12 do protokołu). 

Informację na temat działalności Klubu Sportowego „PARTYZANT” Wodzisław 

przedstawił Dyrektor  Klubu Pan Wojciech Gądek ( informacja stanowi załącznik Nr 13 do 

protokołu).     

Informacje na temat działalności Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji                              

w Wodzisławiu przedstawił kierownik ośrodka pan Mariusz Osiński  ( informacja stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu).    

 Informację na temat osiągnięć sportowych szkół przedstawiła Przewodnicząca 

Komisji Oświaty pani Małgorzata Hola ( informacja stanowi załącznik Nr 15 do  protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia informacji. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Rada jednogłośnie – 12 za, przyjęła informację o działalności kulturalno- oświatowej, 

kultury fizycznej i sportu w gminie.   

Pkt. 11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

- odpowiedź została udzielona w pkt. 6. 

 

Pkt. 12. Sprawy różne. 

Radny Stanisław Skalmierski zwrócił się do radnych powiatowych z pytaniem, czy 

powiat czyni jakieś starania dot. wycinania drzew, konarów i gałęzi wiszących nad drogami. 

Radny zauważył, że mówi o drogach po których osobiście jeździ. 

Radny Zygmunt Ozga pytał, o które odcinki chodzi.  

Radny Stanisław Skalmierski poinformował, że nie będzie wskazywał odcinków tylko 

powiat sam powinien to sprawdzić. Zauważył, że np.  Przyłęczku  w czasie żniw nie 

przejedzie się kombajnem.  

Radna Edyta Kruk zwróciła się do radnych powiatowych z prośbą o podjęcie 

interwencji w sprawie o udrożnienie  rowów przy drodze na Brzezinkach.  



10 
 

Pani Ewa Kubas- Samociuk Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że 

zarząd dróg praktykuje zasadę, że wyjeżdża w takich przypadkach ale gdy jest zgłoszona 

interwencja. Stwierdziła to na podstawie obserwacji zarówno w swojej gminie jak i w gminie 

Wodzisław. Radna zapewniła, że na najbliższej sesji będzie wnioskować o dokonanie 

generalnego przeglądu dróg. 

Sołtys wsi Przyrąb poinformowała, że w sprawie poboczy interweniowała w powiecie 

5 razy i do tej pory nic nie zrobiono jak i nie otrzymała żadnej odpowiedzi.  

Sołtys wsi Mierzawa poinformowała, że od kilku lat zgłasza do powiatu potrzebę 

wycięcia krzaków i drzew  przy drodze w kierunku Wrześni. Nic się w tym temacie nie robi. 

Droga jest zawężona do tego stopnia, że nie mogą się minąć dwa samochody. 

Pani Ewa Kubas- Samociuk zapewniła, że radni powiatowi będą się upominać                      

i wnioskować na piśmie w tej sprawie. 

Sołtys wsi Przyrąb wnioskowała o zamontowanie przy drodze powiatowej  barierek na 

zakręcie w  Brzezinkach gdyż powiat wykonał rowy, które są bardzo głębokie i stwarzają 

zagrożenie w ruchu pojazdów 

Radny Janusz Zasada zgłosił, że w Piotrkowicach chodnik przy drodze powiatowej 

przy posesji 79 – przy przepuście w stronę rzeki -  jest zamulony. Właściciel posesji zgłaszał 

ten problem. Wcześniej była tabliczka ostrzegawcza ale ktoś ją usunął. W chodniku jest 

otwór co stwarza niebezpieczeństwo w ruchu pieszych. Radny dodał, że drogowiec urzędu 

zgłaszał już ten problem do powiatu.  

Radny powiatowy pan Zygmunt Ozga zapewnił, że interpelacja będzie zgłoszona ale 

tak naprawdę pierwszy raz dziś słyszy o problemie z chodnikiem.  

Pani wójt poinformowała, że drogowiec zgłasza w pierwszej kolejności do pana 

Gałczyńskiego – do zarządu dróg obwód w Wodzisławiu.  

Przewodnicząca rady gminy odczytała informację komisji inwentaryzacyjnej rady 

gminy dot. wyłożenia do publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy Wodzisław w dniu                   

29 maja 2018r.  na okres 1 miesiąca spisu inwentaryzacyjnego oraz karty inwentaryzacyjnej 

nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa położonej w Wodzisławiu przy                     

ul. Brzezie nr 894 obręb Wodzisław ( informacja stanowi załącznik nr 16 do protokołu). 

Dodała, że szczegółowych informacji udziela pan Janusz Kuśmierz inspektor d.s. gospodarki 

majątkiem gminy.  
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Pkt. 13. Zamknięcie obrad sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

Wodzisław pani Stanisława Nowak podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła 

obrady wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam czterdziestą  sesję Rady Gminy 

Wodzisław obecnej kadencji”. Na tym protokół zakończono. 

           Protokolant                       Sekretarz Obrad      Przewodnicząca Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /            / Marek Siwiec /                    / Stanisława Nowak  / 


